
 
 
 
 
 
Številka: 011-2/2018 
Datum:   
 
Skrajšani zapisnik  
 
Predlog skrajšanega zapisnika 30. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 28. 
junija 2022, s pričetkom ob 15.30. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
Sejo je vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- od 26 članov prisotnih 
             23 članov, opr. Jožko Premrn, Dragotin Štokelj in Jurko Pergar 
 
Ostali prisotni: 
- Mojca R. PLANINC, občinska uprava 
- Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
- Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
- Janez FURLAN, občinska uprava 
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Eliana Humar, občinska uprava 
- Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
- Barbara REGULJ, občinska uprava 
- Irena RASPOR, občinska uprava 
- Tina VELIKONJA, občinska uprava 
- Nastja ZADRAVEC, občinska uprava  
- Alenka TRATNIK, Primorske novice 
- Karin ZORN ČEBOKLI, RTV Koper 
- Ana ŠTOKELJ, Primorski val 
 
 
Predsedujoči je najprej pozdravil prisotne. Odprl je razpravo o dnevnem redu in vprašal, če je 
kakšna pripomba na dnevni red. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je povedal, da na dnevnem redu še nikoli ni bilo toliko in tudi tako obsežnih 
točk. Za tako obsežen dnevni red ne more glasovati. V preteklosti naj bi se dogovorili, da naj bi 
imela posamezna seja največ 12 točk.  
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da ima dnevni red res 21 točk, vendar je kar nekaj od teh 
tehnične narave. Dnevni red je bil usklajen na sestanku z vodji svetniških skupin. V kolikor bi se 
izkazalo, da je dnevni red preobsežen, bodo sejo prekinili in nadaljevali v drugem terminu. Točk 
je veliko tudi zaradi pogojev, ki jih določajo zakoni, in jih je bilo zato nujno uvrstiti na to sejo. 
Dnevni red je delno razbremenjen, saj se bodo določeni odloki o ustanovitvi izobraževalnih 
zavodov obravnavali na naslednji seji. 



 
ALOJZ KLEMENČIČ je dodal, da pri tako obsežni tematiki, gradivu in dnevnem redu, ni mogoče 
o zadevah poglobljeno razpravljati, kar pa ni cilj občinskega sveta. 

 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o dnevnem 

redu. 
  

 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo  15 svetnikov, 7 proti.  
Predsedujoči je ugotovil, da je  sprejet naslednji 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika ter poročila o izvajanju sklepov 29. redne seje; 
2. Informacije in pobude 

- Seznanitev s Študijo modela organiziranja šolskih okolišev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina 
in OŠ Šturje, Ajdovščina 

3. Odlok o določitvi volilnih enot in števila članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdov-
ščina –  2. obravnava 

4. Rebalans proračuna Občine Ajdovščina za leto 2022 – 1. obravnava; 
5. Proračun Občine Ajdovščina za leto 2023 – 1. obravnava 

Proračun Občine Ajdovščina za leto 2024 – 1. obravnava 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega pri-

spevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Ajdovščina – 1. obravnava; 
7. Odlok o predkupni pravici Občine Ajdovščina – 1. obravnava; 
8. Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Ajdovščina – 1. obravnava; 
9. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Dobravlje – 1. obravnava; 
10. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Col – 1. 

obravnava  
11. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otlica – 1. 

obravnava  
12. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Otroški vrtec Ajdovščina – 1. 

obravnava; 
13. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Vinka Vodo-

pivca Ajdovščina – 1. obravnava; 
14. Sklep o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega vrtca Ajdovščina 

2022/23 
15. Soglasje k razporeditvi presežka Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 
16. Redna delovna uspešnost ravnateljev  
17. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2022 
18. Sklep o cenah javne snage ter vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenic 
19. Sklep o potrditvi cenika uporabe tržnih prostorov in sejmišča ter najema stojnic  
20. Sklep o odvzemu statusa javno dobro; 
21. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

- Imenovanje nadomestnega člana – predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Osnovne 
šole Otlica 



- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda Ljudske univerza Ajdovščina 
- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja in pacientov v svet zavoda Lekarne Ajdov-

ščina 
- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja in uporabnikov v svet zavoda Lavričeve knjiž-

nice Ajdovščina. 
 
 

K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika in poročila o izvajanju sklepov 29. redne seje  
 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku in poročilu. Ker ni želel nihče razpravljati, je 
predsedujoči predlagal, da glasujejo o zapisniku 29. redne seje. 
  
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je zapisnik   sprejet. 
 

Predsedujoči je predlagal  glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov 29. redne seje. 
 
 ZA je glasovalo  20 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo   sprejeto. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Informacije in pobude 
 
TADEJ BEOČANIN je predal besedo Marjanu Vidmarju, da predstavi podan pisni predlog v zvezi 
s spremembo šolskih okolišev OŠ DL in OŠ Šturje. 
 
MARJAN VIDMAR je povedal, da so se na njega obrnili iz KS Ustje, Gabrje in Planina v zvezi s 
spremembo šolskih okolišev. Opozorili so ga, da se nekaj otrok v šolo vozi tudi do 45 minut v 
eno smer. Ti otroci naj bi bili po spremembi šolskih okolišev še bolj obremenjeni, saj bi se jim 
vožnja v šolo še dodatno podaljšala. Vozači so že sedaj v bistveno slabšem položaju kot mestni 
otroci, ki za pot v šolo potrebujejo le 10 minut. Vse tri KS in svet staršev se ne strinjajo s 
predlagano spremembo. Besedilo z obširno obrazložitvijo je bilo predloženo vsem prisotnim. 
 
KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da sta bila v študiji predstavljena dva modela. Takšna 
sprememba terja širšo razpravo, zato je bila opravljena predstavitev te študije na KS ter na 
svetih zavodov in svetih staršev obeh OŠ. Preučene bodo še druge možnosti v samem mestu 
Ajdovščina, in sicer v smeri uvedbe skupnega okoliša. Spremembe bo potrebno nujno narediti, 
ker se šoli razlikujeta v številu oddelkov in zaradi naraščanja števila šoloobveznih otrok. 
Spremembe v šolskih okoliših bi lahko bile uvedene tudi postopno. Zadevo bodo še dodatno 
preučili. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so podani predlogi še v fazi javne razprave, zato pričakuje 
odzive tistih, ki jih predlogi zadevajo. Dialog v tej zadevi se je že vodil in se tudi še bo v prihodnje. 
Dokumentacija je bila svetnikom podana zato, da se z izsledki seznanijo. O spremembah šolskih 
okolišev bo dokončno odločal občinski svet v jeseni ali še kasneje. 
 



UROŠ ŠTOR je povedal, da podpira pobudo, ki so jo podale KS. Kdor živi v mestu, ima veliko 
prednosti pred tistimi, ki živijo na podeželju, saj le-tem časovni okvir popoldanskih dejavnosti 
predstavlja večjo angažiranost staršev in daljši prevoz. Podpira predlog KS in upa, da se bo našla 
rešitev, ki otrokom ne bo še dodatno podaljšala poti. 
 
JANEZ TRATNIK je vprašal, kdo je to študijo naredil? Ali je bil to zunanji izvajalec in jo je kasneje 
prevzela občinska služba? Je ta izvajalec dobil kakšno plačilo? V kolikor so drugje prostorske 
stiske, se lahko priključi otroke tudi na Otlico, kjer je še veliko prostora. 
 
TADEJ BEOČANIN se je zahvalil, vendar bi to še dodatno podaljšalo pot. 
 
KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da sta tudi ravnateljici želeli, da študijo pripravi nekdo z 
zunanjim pogledom na problematiko. Zelo težko je bilo dobiti izvajalca. Študijo je zunanja 
izvajalka pripravila, vendar v nekaterih delih zadeve niso bile zastavljene tako, da bi bile 
razumljive. Zato so ji plačali, ustrezno tudi bistveno zmanjšan račun, samo za pripravljeni uvodni 
del. Končna verzija študije je tako nastala na občini v sodelovanju s šolami. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo razprava tekla naprej. Pripravila se bo tudi tretja možnost v 
skladu z odzivi, ki so jih do sedaj prejeli. Sprememba je nujno potrebna, v kakšni obliki bo 
izvedena, pa bo potrebno sprejeti in potrditi na seji občinskega sveta pred naslednjim vpisnim 
rokom. Jesenski čas je zato nujen za odločanje o tem. Vsi pomisleki in komentarji so dobrodošli. 
Šolska okoliša bodo morali spremeniti zato, da se bo lahko zagotovilo dovolj prostih mest za vse 
učence. 
 
IGOR ČESNIK je vprašal, če je sprememba okolišev potrebna zato, da se zagotovi večje število  
otrok v Šturjah? Če je samo to, potem bi se to lahko rešilo s premestitvijo ene same ulice v 
Ajdovščini. Šolo v Šturjah je potrebno širiti preudarno, ker se je nazadnje izkazalo, da je 
premajhna že po dveh letih. V planu so tudi gradnje novih naselij in industrijske cone, zato je 
povečano število otrok potrebno upoštevati pri širitvi šole. Meni, da je mešan okoliš salomonska 
rešitev. Sam je imel enega otroka v eni šoli in drugega v drugi. Ne zdi se mu primerno, da se 
otroke z avtobusi prevaža samo zato, da se zagotovi dovolj otrok na šoli. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je razlog za spremembo to, da sta obe šoli premajhni. Povečuje 
se število otrok v obeh okoliših, zato nobena šola nima zadostnih kapacitet za zagotovitev 
enoizmenskega pouka, ki je primarni cilj. Rešitve so tri: ali se dograjuje eno ali drugo šolo 
oziroma se dograjuje obe. Za najbolj racionalno se je izkazala rešitev, da se dogradi samo OŠ 
Šturje, ki bi tako lahko sprejela povečano število otrok. Razlog za takšno odločitev je samo v 
racionalnosti. V Šturjah je tako predvidenih 11 novih oddelkov. Glede učencev, ki bi v prihodnjih 
letih prišli na OŠ DL, je potrebno nekaj urediti, saj jih šola ni sposobna vseh sprejeti. Po 
obstoječih podatkih, jih brez spremembe okoliša ni moč sprejeti v nobeno od teh dveh šol. 
 
IGOR ČESNIK je vprašal, zakaj so se odločili ravno za Gaberje, Planino in Ustje? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so se v številčnih izračunih te tri vasi najbolj približale 
presežnemu delu učencev OŠ DL. Uporabljali so se številčni modeli. Potrebno se je zavedati, da 
je prevoz v OŠ DL in Šturje samo za vmeseno obdobje, vmesna rešitev. Iz Ustji do Šturij je 
verjetno hitreje, kot iz Ustji do OŠ DL. Ta čas se bo torej dolgoročno skrajšal, samo v vmesnem 
času v primeru dveh otrok, se bo ta čas podaljšal.  
 



KATARINA AMBROŽIČ je dodala, da se je zasledovalo cilj, da se OŠ DL ustali pri 27 oddelkih in da 
se presežni učenci usmerijo v OŠ Šturje, ki bi se iz trenutno 21 oddelkov približala 27 oddelkom. 
Obe šoli sta potrdili, da je za organizacijo dela optimalno ravno 27 oddelkov.  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je že na odboru za družbene zadeve to razumel samo kot 
informacijo, sedaj pa so se spustili že v poglobljeno razpravo. Ko bo to potrebno, se bo moralo 
spremeniti odloke o ustanovitvi javnih zavodov in spremembe okolišev zapisati noter. Do takrat 
imajo čas za razmislek, zato je bolje da se čimprej nadaljuje z dnevnim redom. 
 
MARJAN VIDMAR je povedal, da bi morali povabiti na sestanek KS in svet staršev. Na prvem 
sestanku so povedali svoje mnenje, sedaj pa imajo občutek, da gre to na silo naprej. Prav bi bilo, 
da se z njimi sodeluje. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so bili organizirani sestanki za predstavitev stanja in idej. 
Udeleženi so bili tako sveti staršev kot šole in KS. Občinskemu svetu je sedaj ta informacija 
podana v seznanitev. Postopek bo tekel naprej, vendar ob upoštevanju vseh pripomb in mnenj, 
katere bodo tekom javne razprave prejeli. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je povedal, da je najvišje priznanje občine naziv častnega občana. Trenutno 
sta po njegovih podatkih še dva od teh živa in eden se je znašel v hudi stiski. Predlaga, da OA na 
civilizacijski način pomaga tej častni občanki, da se ji deloma povrne, kar je s svojim delom 
vložila v skupnost. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je OA že pristopila k akciji zbiranja sredstev, in sicer je prispevala 
10 % sredstev, ki so potrebna za nakup dvigala. Na enak način se odzovejo tudi na druge zbiralne 
akcije, ki tečejo za občane. So pa v stiku z organizatorji, da bodo še dodatno pomagali, če cilja 
ne bi dosegli. 
 
JANEZ TRATNIK je povedal, da so bili v požaru na Colu uničeni štirje smetarski kontejnerji, nekaj 
pa jih je bilo poškodovanih. Po enem letu so poškodovani kontejnerji v precej slabem stanju, 
zato bi jih bilo potrebno pregledati in po potrebi zamenjati. Predlaga, da bi se čimprej  dogovorili 
glede šolskih prevozov. Lani se na Colu še cel prvi teden v septembru ni vedelo, kako bodo ti 
prevozi potekali. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bosta obe izpostavljeni zadevi uredili in bo zanje poskrbljeno. 
 
VALTER POLANC je postavil vprašanje glede ceste Lokavec – Predmeja. Cestarji postavljajo 
železne ograje in se ruši stoletna dediščina. Pridobiti bi morali uraden odgovor DRSI, kaj 
nameravajo z ograjami na cesti za Predmejo. Sedaj je postavljene nekaj zidane, nekaj betonske 
in nekaj železne ograje. Vse bolj se kaže, da bodo samo še železne ograje, čeprav je to najlepša 
cesta v Sloveniji.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bodo vprašanje posredovali. Po informacijah, ki jih trenutno 
imajo, naj bi se cesta rekonstruirala po starem, da se dediščina ohrani. V razgovoru s prejšnjim 
ministrom so bile te zadeve potrjene, je pa prav, da se na to ponovno opozori. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da to ni v skladu s poslovnikom. Nekaj let nazaj je postavil 
popolnoma enako vprašanje, v odgovoru DRSI pa je bilo zapisano, da so železne ograje 
popolnoma varne. 
 



TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bila kasneje ta odločitev Ministrstva za infrastrukturo 
spremenjena. Upoštevali bodo kulturno dediščino in uporabljali novodobne materiale, ampak 
po starem, zato ne bi smeli tu postavljati železnih ograj. 
 
DEJAN ŠKVARČ je povedal, da bi se rad javno zahvalil g. Boscarolu, ki je daroval skoraj 97.000,00 
EUR za nove zvonove in obnovo Marijinega doma. Zahvalil se je tudi župniku Zoranu Zorniku, ki 
je prinesel nov veter v župnijo ter povabil vse prisotne na praznovanje njegove srebrne maše. 
Okrog župnišča bo potekal oratorij, zato prosi, da se vozi previdno. Na 200 metrih ceste proti 
Šparu je precej divje – parkirajo kamioni, ljudje hodijo ob strani ... Ker ni pločnika, je to zelo 
nevarno, poleg tega je tudi cestišče v precej slabem stanju. Ali je predvidena kakšna obnova 
oziroma kdo je za to sploh pristojen – Špar ali občina? Kako je z lastništvom tega odseka? Poleg 
tega se ljudje pritožujejo, da se pri zapori ceste na obvoznici pri Molu med vožnjo dviga veliko 
prahu. Predlaga, da se kontaktira izvajalca ali lahko kaj naredi v zvezi s tem. Letni bazen se je 
odprl v petek, vstop naj bi bil brezplačen in delili so se boni za hrano in pijačo. Zanima ga, ali je 
bil to strošek Zavoda za šport ali gostinskega ponudnika oziroma kdo je to financiral? 
 
ANGEL VIDMAR  je rekel, da je prvi del nastopa kolega Škvarča čista zloraba, saj je prva točka 
dnevnega reda namenjena za nekaj popolnoma drugega. Župan bi ga lahko tudi prekinil. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je povedano vzel kot informacijo, ki jo je svetnik želel 
posredovati, zato ga ni prekinil. Pri Šparu je predvidena gradnja kolesarske poti in pločnika, za 
kar je dogovor s Šparom tudi že podpisan. Izvršeno bo v kratkem, skupaj z gradnjo prizidka k 
Šparu. Nekaj usklajevanj glede priključkov je še potrebno narediti, dokončano pa naj bi bilo 
najkasneje v roku dveh let. V zvezi z gradbiščem na obvoznici bodo poziv dali izvajalcu. Glede 
letnega bazena bodo informacijo podali kasneje, ker jo morajo še preveriti. 
 
DEJAN ŠKVARČ in ANGEL VIDMAR sta nadaljevala z izjavami glede svete maše, župan TADEJ 
BEOČANIN ju je pozval, naj se zadeva zaključi. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Odlok o določitvi volilnih enot in števila članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina 
 
ZLATA ČIBEJ je podala uvodno obrazložitev. 
 
MATJAŽ BAJEC je podal mnenje komisije, katera je podala pozitivno mnenje in predlaga 
občinskemu svetu, da odlok sprejme. Amandmaja komisija ni presojala.  
 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal najprej glasovanje o tem, da se 
izvede glasovanje o vloženem amandmaju župana k 13. členu Odloka o določitvi volilnih enot 
in števila članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina. 
 
  H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep    sprejet.  
 
 
ALOJZIJ KLEMENČIČ je vprašal, če bi se moral odbor do amandmaja opredeliti? 
 



TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da to v takšnih primerih ni potrebno, zato ker je občinski svet 
ločeno glasoval o tem, da se uvrsti na glasovanje. To je sklep, ki je bil ravnokar sprejet. Sedaj pa 
se bo glasovalo o amandmaju. 
 
 

Predsedujoči je predlagal  glasovanje o sledečem amandmaju:  

»Predlagam, da se 13. člen Odloka o določitvi volilnih enot za volitve članov svetov 
krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina spremeni tako, da se glasi: 

»Za volitve članov Sveta KS Kamnje - Potoče se določijo tri volilne enote, in sicer: 
− 1. volilna enota zajema naselje Kamnje. V 1. volilni enoti se volijo trije člani sveta.  
− 2. volilna zajema del naselja Potoče, hišne številke od 1 do 40a in od 48 do 68. V 2. volilni enoti 

se volijo trije člani sveta. 
− 3. volilna enota zajema del naselja Potoče - zaselek Kukanje, hišne številke od 41 do 47a. V 3. 

volilni enoti se voli en član sveta. 
Svet KS Kamnje - Potoče šteje skupno sedem članov.«. 
 

ZA je glasovalo  23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je amandma k Odlok o določitvi 
volilnih enot in števila članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina    sprejet.   

 
 

Predsedujoči je predlagal  glasovanje o Odloku o določitvi volilnih enot in števila članov 
svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina v 2. obravnavi s sprejetim amandmajem. 
 
  ZA je glasovalo  23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o določitvi volilnih 
enot in števila članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina    sprejet.   
  
 
K 4. točki dnevnega reda 
Rebalans proračuna Občine Ajdovščina za leto 2022  
 
TADEJ BEOČANIN je podal skupno uvodno obrazložitev za rebalans in oba proračuna, ker so 
zadeve neposredno vezane.  
 
IGOR ČESNIK je podal poročilo Odbora za finance in premoženjske zadeve, ki je dal pozitivno 
mnenje in predlaga občinskemu svetu, da rebalans sprejme. 
 
KAZIMIR ČEBRON je podal mnenje odborov in komisije, kateri so rebalans obravnavali na skupni 
seji in podali pozitivno mnenje in predlagajo občinskemu svetu, da rebalans sprejme. 
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o rebalansu v 1. 
obravnavi s priloženimi sklepi: 

- Poslovno finančni načrt Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina ter 
- Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

Občine Ajdovščina za leto 2022. 
 



 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je rebalans v 1. obravnavi s priloženimi sklepi   sprejet. 
 

 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o rebalansu v 2. 

obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo  21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Rebalans proračuna Občine 
Ajdovščina za leto 2022  v 2. obravnavi   sprejet.   

 
 

K 5. točki dnevnega reda 
Proračun Občine Ajdovščina za leto 2023 
 
TADEJ BEOČANIN je podal uvodno obrazložitev že pri prejšnji točki, podal je samo kratko 
dopolnitev.  

IGOR ČESNIK je podal poročilo Odbora za finance in premoženjske zadeve, ki je dal pozitivno 
mnenje in predlaga občinskemu svetu, da proračun sprejme. 
 
KAZIMIR ČEBRON je podal mnenje odborov in komisije, kateri so zadevo obravnavali na skupni 
seji ter podali pozitivno mnenje in predlagajo občinskemu svetu, da proračun sprejme. 
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o proračunu za leto 
2023 v 1. obravnavi s priloženimi sklepi: 

- Sklep o sprejetju Načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ajdovščina za leto 2023 in 
2024, 
- Sklep o višini enkratne denarne pomoči ob rojstvu ali posvojitvi otroka za leto 2023. 
- Sklep o določitvi  najemnine za javno infrastrukturo za leto 2023. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  21 svetnikov. ZA je glasovalo  21 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan proračun za leto 2023 v 1. obravnavi   sprejet.  

 
Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo proračuna za leto 

2023 v enakem besedilu, kot je bil sprejet v   1. obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo  21 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo  21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Proračun Občine Ajdovščina 
za leto 2023 v 2. obravnavi   sprejet.   

 
 
Proračun Občine Ajdovščina za leto 2024 
 



TADEJ BEOČANIN je podal uvodno obrazložitev.  

IGOR ČESNIK je povedal, da je odbor za finance podal pozitivno mnenje in predlaga občinskemu 
svetu, da proračun sprejme.  
 
KAZIMIR ČEBRON je podal mnenje odborov in komisije, ki so zadevo obravnavali na skupni seji 
ter podali pozitivno mnenje in predlagajo občinskemu svetu, da proračun sprejme. 
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o proračunu za leto 
2024  v 1. obravnavi s priloženimi sklepi: 

- Sklep o višini enkratne denarne pomoči ob rojstvu ali posvojitvi otroka za leto 2024. 
- Sklep o določitvi  najemnine za javno infrastrukturo za leto 2024. 
 
 ZA je glasovalo  20 svetnikov.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan proračun za leto 
2024 v 1. obravnavi ter priloženi sklepi  sprejeti.  

 
 
Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo proračuna za leto 

2024 v enakem besedilu, kot je bil sprejet v   1. obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo  20 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo  20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Proračun Občine Ajdovščina 
za leto 2024 v 2. obravnavi   sprejet.   
 

 
K 6. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 
obstoječo komunalno opremo na območju občine Ajdovščina 
 
IRENA RASPOR je podala uvodno obrazložitev.  

KAZIMIR ČEBRON je povedal, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da odlok sprejme. 
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  22 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan odlok v 1. obravnavi   sprejet.  

 
 
Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo odloka v enakem 

besedilu, kot je bil sprejet v   1. obravnavi. 



 
 ZA je glasovalo  21 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 

 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo  22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo na območju občine Ajdovščina v 2. obravnavi   sprejet.   
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
Odlok o predkupni pravici Občine Ajdovščina 
 
IRENA RASPOR je podala uvodno obrazložitev.  

KAZIMIR ČEBRON je povedal, da so na odboru podali pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da odlok sprejme. 
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan odlok v 1. obravnavi   sprejet.  

 
 
Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo odloka v enakem 

besedilu, kot je bil sprejet v   1. obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo  22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o predkupni pravici 
Občine Ajdovščina v 2. obravnavi   sprejet.   
 
 
 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Ajdovščina 
 
IRENA RASPOR je podala uvodno obrazložitev. V predstavljenem gradivu sta dve napaki. Na prvi 
strani gradiva je napisano, da naj bi odlok obravnaval tudi Odbor za finance in premoženjske 
zadeve, kar pa ne drži, saj ta odbor odloka ni obravnaval. Poleg tega v odloku ni določbe o 
razveljavitvi obstoječega odloka, zato predlaga, da se doda 4. člen, kateri se naj glasi: »Z dnem 
uveljavitve tega odloka preneha veljati Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini 
Ajdovščina (Uradni list RS, št. 48/18).«. Sedanji 4. člen tako postane 5. člen. 



 
KAZIMIR ČEBRON je povedal, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da odlok sprejme.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku s 
popravkom v 1. obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan odlok v 1. obravnavi   sprejet.  

 
 
Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo odloka v enakem 

besedilu, kot je bil sprejet v 1. obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo  22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o določitvi stroškov 
lokacijske preveritve v Občini Ajdovščina v 2. obravnavi   sprejet.   
 
 
K  9. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Dobravlje 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. Del obrazložitve je skupen za vse točke, 
ker spremembe teh odlokov so povezane s spremembo Zakona o organizaciji in financiranju 
vzgoje in izobraževanja, kateri spreminja številčno sestavo svetov zavodov in nalaga, da se 
odloki uskladijo z zakonsko spremembo v roku enega leta. 
 
SUZANA KRAŠNA je povedala, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da odlok sprejme s popravki v 7. členu.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi s popravki, ki jih je predlagal odbor v tretjem odstavku 7. člena: 

»Šolsko območje podružnic obsega: 
- podružnica Skrilje, naselja: Dobravlje razen hišnih številka od 89 do 109, Skrilje, Stomaž, 

Kamnje, Potoče, Brje, 
- podružnica Vrtovin, naselje: Vrtovin, 
- podružnica Črniče, naselja: Črniče, Ravne, Malovše, Gojače, Selo, Batuje, 
- podružnica Vipavski Križ, naselja: Dobravlje hišne številke od 89 do 109, Vipavski Križ, 

Plače, Male Žablje, Velike Žablje, Šmarje, Vrtovče, Zavino in naselje Cesta, razen hišnih 
številk od 1 do 8a« 

 



  H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan odlok v 1. obravnavi s popravki  sprejet.  

 
 
Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo odloka v enakem 

besedilu, kot je bil sprejet v   1. obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo  23 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo  22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o spremembah Odloka 
o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Dobravlje v 2. obravnavi   
sprejet.   
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Col 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 

SUZANA KRAŠNA je povedala, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da odlok sprejme.  
 
IGOR ČESNIK je vprašal zakaj manjkajo OŠ Šturje, OŠ Ajdovščina in Ljudska univerza? 
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da bodo OŠ Šturje in OŠ Danila Lokarja uvrščene na oktobrsko 
sejo, uskladitev odloka Ljudske univerze pa je bila že sprejeta. 
 
JANEZ TRATNIK je povedal, da se strinja z Igorjem. V zvezi s presežkom prihodkov nad odhodki, 
katerega lahko ustanoviteljica pobere, meni, da bi morali tako pristopiti tudi k Ljudski univerzi, 
da bi bilo pošteno.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se je bil odlok o Ljudski univerzi spremenjen in usklajen že nekaj 
sej nazaj. Med drugim je bila takrat sprejeta tudi sprememba glede presežka, ki se lahko izplača 
v proračun. Vsi zavodi imajo urejeno enako. Ostalo pa se bo obravnavalo na naslednji seji. 
 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan odlok v 1. obravnavi   sprejet.  

 
 
Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo odloka v enakem 

besedilu, kot je bil sprejet v   1. obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 



 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo  23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Col v 2. obravnavi   sprejet.   
  
 
K  11. točki dnevnega reda 
Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otlica  
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 

SUZANA KRAŠNA je povedala, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da odlok sprejme.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  21 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan odlok v 1. obravnavi   sprejet.  

 
 
Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, da izvedejo 2. obravnavo odloka v enakem 

besedilu, kot je bil sprejet v   1. obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo  20 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo  22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otlica v 2. obravnavi   sprejet.   
 

 
 
 
K  12. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Otroški vrtec Ajdovščina 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 

SUZANA KRAŠNA je povedala, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da odlok sprejme.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 



  H glasovanju se je prijavilo  21 svetnikov. ZA je glasovalo  21 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Otroški 
vrtec Ajdovščina v 1. obravnavi   sprejet.  
 
 
K 13. točki dnevnega reda 
Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Vinka Vodopivca 
Ajdovščina 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 

SUZANA KRAŠNA je povedala, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da odlok sprejme.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Glasbena šola Vinka Vodopivca Ajdovščina v 1. obravnavi   sprejet.  

 
 

K 14. točki dnevnega reda 
Sklep o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega vrtca Ajdovščina 2022/23 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 

SUZANA KRAŠNA je povedala, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da  sklep sprejme.  
 
JANEZ TRATNIK je vprašal glede navedbe, da je 15 otrok iz Cola zavrnilo drugo ponujeno lokacijo 
vrtca. Zanima ga, koliko je bilo vseh otrok, ki so se želeli vpisati na Col, pa niso bili tam sprejeti. 
 
KATARINA AMBROŽIČ je odgovorila, da navedeno število (15 otrok) velja za vse enote in ne samo 
za Col. Točne informacije o številu otrok, samo za Col, nima.  
 
JANEZ TRATNIK je prosil, da se mu naslednjič posreduje informacija, koliko je teh otrok, ki ne 
bodo mogli obiskovati vrtca na Colu. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bodo to informacijo podali v sklopu informacij in pobud. 
 
KATJA MOŽINA je predlagala, da bi se otroci iz OŠ Vrtovin pridružili kakšni drugi šoli in bi potem 
lahko v teh prostorih uredili otroški vrtec. 
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da je želja krajanov Vrtovina, da šola v Vrtovinu ostane v takšni 
obliki kot je sedaj. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o sklepu. 



             H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov.   Predsedujoči je 
ugotovil, da  je predlagan Sklep o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega vrtca 
Ajdovščina 2022/23   sprejet.  
 
 

 
K 15. točki dnevnega reda 
Soglasje k razporeditvi presežka Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 
 
TADEJ BEOČANIN je podal uvodno obrazložitev. 

SUZANA KRAŠNA je povedala, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da sklep sprejme.  
 
BOJAN MIKUŠ je vprašal, ali se bodo uredila senčila v OŠ Danila Lokarja?  
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da so sredstva za nakup senčil že predvidena v proračunu. Zaradi 
povečane likvidnosti, se predvideva, da se bo ta investicija izvedla že v tem obdobju. 
 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 

»1. Osnovni šoli Danila Lokarja Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov 
nad odhodki iz leta 2021 in preteklih let, kot je predlagano in specificirano v prilogi tega sklepa. 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-7/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 
27. redni seji 24. 3. 2022.« 
 
H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov. ZA je glasovalo  21 svetnikov.   Predsedujoči je ugotovil, 
da  je predlagano Soglasje k razporeditvi presežka Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina   spre-
jeto.  
 
 
 
 
 
 
 
K 16. točki dnevnega reda 
Redna delovna uspešnost ravnateljev  
 
TADEJ BEOČANIN je podal uvodno obrazložitev. 

SUZANA KRAŠNA je povedala, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo 
občinskemu svetu, da sklep sprejme.  
 
MIHA KAPELJ je vprašal, kaj se je od zadnjič spremenilo, ker prej so bili proti, sedaj pa so za. 
Povedal je, da se oni strinjajo s 5 % in 100 %. V kolikor se bo o sklepih glasovalo ločeno, bodo 
pri prvem proti in pri drugem za, če ne pa se bodo glasovanja vzdržali.   



 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so sveti zavodov ponovno odločali o obeh sklepih, zato se mora 
občinski svet do njih opredeliti. Zakaj ta razlika, je že uvodoma obrazložil. Sklepi so ločeni, zato 
se glasuje o vsakem posebej. 
 
 

- Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja/ice OŠ Col 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnatelja in ravnateljice Osnovne šole Col, ki jo je za leto 2020 določil svet zavoda, 
in sicer: Rajko Ipavec (doseganje meril: 100 %), Jasmina Likar Štinjek (doseganje meril: 100 %), 
skupna masa plač: 3,5 %. 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-9/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 20. redni 
seji 15.4.2021.« 
 

H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  14 svetnikov, 7 proti.   
Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   sprejet.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnatelja in ravnateljice Osnovne šole Col, ki jo je za leto 2021 določil svet zavoda, 
in sicer: Jasmina Likar Štinjek (doseganje meril: 100 %), Jernej Ferjančič (doseganje meril: 100 
%), skupna masa plač: 5 %. 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-35/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 
28. redni seji 12. 4. 2022.« 

ZA je glasovalo  21 svetnikov.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   sprejet.  
 
 

- Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice OŠ Danila Lokarja 
Ajdovščina 

 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 

»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici Osnovne šole Danila Lokarja, Ajdovščina, Ireni Kodele Krašna, za leto 
2020, ki jo je določil svet zavoda (doseganje meril: 100 %, masa plač 3,5 %). 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-7/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 20. redni 
seji 15.4.2021.« 



 
ZA je glasovalo  14 svetnikov, 7 proti.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   

sprejet.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici Osnovne šole Danila Lokarja, Ajdovščina, Ireni Kodele Krašna, za leto 
2021, ki jo je določil svet zavoda (doseganje meril: 100 %, masa plač 5 %). 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-32/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 28. redni 
seji 12. 4. 2022.« 
 

ZA je glasovalo  20 svetnikov.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   sprejet.  
 
 

- Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice OŠ Dobravlje 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 

»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici Osnovne šole Dobravlje, Mirjam Kalin, za leto 2020, ki jo je določil svet 
zavoda (doseganje meril: 100 %, masa plač 3,5 %). 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-8/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 20. redni 
seji 15.4.2021.« 
 

ZA je glasovalo  14 svetnikov, 7 proti.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   
sprejet.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici Osnovne šole Dobravlje, Mirjam Kalin, za leto 2021, ki jo je določil svet 
zavoda (doseganje meril: 100 %, masa plač 5 %). 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-34/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 27. redni 
seji 24. 3. 2022.« 
 

ZA je glasovalo  21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep   sprejet.  
 
 

- Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja OŠ Otlica 
 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 



»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnatelja in ravnateljice Osnovne šole Otlica, ki jo je za leto 2020 določil svet zavoda, 
in sicer: Aleksander Popit (doseganje meril: 98 %), Danijela Likar (doseganje meril: 60 %), skupna 
masa plač: 3,5 %. 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-11/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 20. redni 
seji 15. 4. 2021.« 
 

ZA je glasovalo  14 svetnikov, 6 proti.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   
sprejet.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici Osnovne šole Otlica, Danijeli Likar, za leto 2021, ki jo je določil svet 
zavoda (doseganje meril: 99 %, masa plač 5 %). 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-36/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 27. redni 
seji 24. 3. 2022.« 
 

ZA je glasovalo  21 svetnikov.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   sprejet.  
 
 

- Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljica OŠ Šturje 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 

»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici Osnovne šole Šturje, Lei Anželj Vidmar, za leto 2020, ki jo je določil svet 
zavoda (doseganje meril: 100 %, masa plač 3,5 %). 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-10/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 20. redni 
seji 15.4.2021.« 
 

ZA je glasovalo  14 svetnikov, 7 proti.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   
sprejet.  
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici Osnovne šole Šturje, Lei Anželj Vidmar, za leto 2021, ki jo je določil svet 
zavoda (doseganje meril: 100 %, masa plač 5 %). 
 
2. S tem sklepom se razveljavi sklep št. 41032-33/2021, ki ga je Občinski svet sprejel na 27. redni 
seji 24. 3. 2022.« 
 



ZA je glasovalo  21 svetnikov.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   sprejet.  
 
 
K 17. točki dnevnega reda 
Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2022 
 
ZLATA ČIBEJ je podala uvodno obrazložitev. 
 
MATJAŽ BAJEC je povedal, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo občinskemu 
svetu, da sklep sprejme. 
 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o predlaganem 
sklepu. 
 
                 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov. Predsedujoči 
je ugotovil, da je Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2022  
sprejet.   
 
 
K 18. točki dnevnega reda 
Sklep o cenah javne snage ter vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenic 
 
ALENKA Č. KOBOL je podala uvodno obrazložitev. 
 
KATJA MUŽINA je povedala, da je odbor sprejel pozitivno mnenje in predlagajo občinskemu 
svetu, da sklep sprejme. 
 
JANEZ TRATNIK je prosil za informacijo glede cene ene košnje na Colu. 
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da bodo pripravili informacijo o ceni ene tipske storitve. 
 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o predlaganem 
sklepu. 
 

H glasovanju se je prijavilo  20 svetnikov.  ZA je glasovalo  20 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je Sklep o cenah javne snage ter vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov 
in zelenic  sprejet.   
 
 
K 19. točki dnevnega reda 
Sklep o potrditvi cenika uporabe tržnih prostorov in sejmišča ter najema stojnic  
 
JANEZ FURLAN je podal uvodno obrazložitev. 
 
KATJA MUŽINA je povedala, da je odbor sprejel pozitivno mnenje in predlaga občinskemu svetu, 
da sklep sprejme. 
 



MIHA KAPELJ je vprašal glede najema premičnih stojnic, če se cena poveča samo za območje 
izven občine Ajdovščina? 
 
JANEZ FURLAN je potrdil, da je tako. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o predlaganem 
sklepu. 
 

H glasovanju se je prijavilo  21 svetnikov.  ZA je glasovalo  21 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je Sklep o potrditvi cenika uporabe tržnih prostorov in sejmišča ter najema stojnic  
sprejet.   
 
 
K 20. točki dnevnega reda 
Sklep o odvzemu statusa javno dobro 
 
BARBARA REGULJ  je podala uvodno obrazložitev za vsako k .o. posebej. 
 
KAZIMIR ČEBRON je povedal, da je odbor sprejel pozitivno mnenje in predlaga občinskemu 
svetu, da sklep sprejme. 
 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal, da se sprejme naslednji sklep: 
 
»1. Nepremičninam iz spodnjega seznama se odvzame javno dobro. 
 

 
 
 
 
 
 
« 

H glasovanju se je prijavilo  20 svetnikov. ZA  je glasovalo  20  svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep    sprejet. 

 
 

K 21. točki dnevnega reda 
Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so se s podano izjavo izločili iz obravnave te točke Matjaž Bajec, 
Bojan Mikuš, Angel Vidmar in Bruna Kastelic. Ko so navedeni zapustili prostor, je podal uvodno 
obrazložitev. 

- Imenovanje nadomestnega člana – predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Osnovne 
šole Otlica 

 
LJUBO VIDRIH je podal mnenje komisije.  

Zap. št.  Parc. št.  k. o. Odvzem javnega dobra v 
celoti ali le delu po 
predhodni parcelaciji 

1.  1488/11 2385 Gojače Del 

2. 1547/7 in 3034/4 2381 Lokavec celota 



 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina v svet zavoda Osnovne šole Otlica imenuje nadomestnega 
člana - predstavnika ustanoviteljice:  

- Božidarja Škvarča, Kovk 4, 5273 Col. 
 

2. Mandat imenovanega se izteče s potekom mandata sveta zavoda v sedanji sestavi.« 
 
 

H glasovanju se je prijavilo  19 svetnikov. ZA  je glasovalo  19  svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 

 
- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda Ljudske univerza Ajdovščina 

 
LJUBO VIDRIH je podal mnenje komisije.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina v svet zavoda Ljudske univerze Ajdovščina kot predstavnici 
ustanoviteljice Občine Ajdovščina imenuje:  

- Bruno Kastelic, Črniče 79 e, 5262 Črniče, 
- Matejo Novinc, Skrilje 67, 5263 Dobravlje. 

2. Mandat članov sveta traja štiri leta in začne teči z dnem s konstituiranjem sveta.« 
 

ZA  je glasovalo  19  svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 
 
 

- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja in pacientov v svet zavoda Lekarne Ajdovščina 
 

LJUBO VIDRIH je podal mnenje komisije.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina v svet zavoda Lekarne Ajdovščina imenuje: 
a) kot predstavnike ustanoviteljice Občine Ajdovščina 

- Matjaža Bajca, Col 3 b, 5273 Col, 
- Bojana Mikuša, Budanje 12 b, 5271 Vipava, 
- Angela Vidmarja, Lokavec 135 d, 5270 Ajdovščina, 
- Jožka Premrna, Ulica Vena Pilona 55, 5270 Ajdovščina, 

b) kot predstavnico pacientov 
- Nino Škvarč, Skrilje 69, 5263 Dobravlje. 

 
2. Mandat članov sveta traja pet let in začne teči z dnem konstituiranjem sveta zavoda.« 
 

ZA  je glasovalo  19  svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 



 
- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja in uporabnikov v svet zavoda Lavričeve knjiž-

nice Ajdovščina 
 

LJUBO VIDRIH je podal mnenje komisije.  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep: 
 
»1. Občinski svet Občine Ajdovščina v svet zavoda Lavričeve knjižnice Ajdovščina imenuje: 
a) kot predstavnika ustanoviteljice Občine Ajdovščina 

- Jožefa Krečiča, Cesta IV. Prekomorske 53, 5270 Ajdovščina, 
b) kot predstavnici uporabnikov oz. zainteresirane javnosti 

- Bruno Vuga, Kidričeva ulica 48, 5270 Ajdovščina, 
- Klavdijo Štrancar, Žapuže 5, 5270 Ajdovščina. 

2.  Mandat članov sveta traja štiri leta in začne teči z dnem konstituiranjem sveta.« 
 

ZA  je glasovalo  19  svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 
 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da zaključijo sejo.  
 
TADEJ BEOČANIN se je vsem zahvalil za sodelovanje. 
 
Seja je bila zaključena ob 17.25. 
 
ZAPISNIČARKA:                                                   PREDSEDUJOČI: 
Mateja KOKORAVEC, l. r.   Tadej BEOČANIN, l. r. 
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Poročilo o izvajanju sklepov 30. redne seje z dne 28.6. 2022 
 
 
 

1. Informacije in pobude - seznanitev s Študijo modela organiziranja šolskih okolišev OŠ 
Danila Lokarja Ajdovščina in OŠ Šturje, Ajdovščina 

Občinski svet se je seznanil s Študijo modela organiziranja šolskih okolišev OŠ Danila Lokarja 
Ajdovščina in OŠ Šturje, Ajdovščina. V razpravi dane pripombe so se evidentirale kot prejete 
pripombe v okviru javne razprave za pripravo sprememb odlokov o ustanovitvi javnih vzgojno-
izobraževalnih zavodov. 
 

2. Odlok o določitvi volilnih enot in števila članov svetov krajevnih skupnosti v občini 
Ajdovščina 

Župan Tadej Beočanin je vložil amandma na 13. člen Odloka, ki ga je Občinski svet sprejel. Nato 
je Občinski svet Odlok o določitvi volilnih enot in števila članov svetov krajevnih skupnosti v 
občini Ajdovščina sprejel še v drugi obravnavi. Odlok je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 
89/22. 
 

3. Rebalans proračuna Občine Ajdovščina za leto 2022  
Občinski svet je sprejel Rebalans proračuna Občine Ajdovščina za leto 2022 po hitrem postopku, 
skupaj z dvema sklepoma: 
• Poslovno finančnim načrtom Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina ter  
• Sklepom o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 
Ajdovščina za leto 2022. 
Odlok o rebalansu proračuna Občine Ajdovščina za leto 2022 je bil  objavljen v Uradnem listu 
RS, št. 89/22. 
 

4. Proračun Občine Ajdovščina za leto 2023 
Občinski svet je sprejel Proračun Občine Ajdovščina za leto 2023 po skrajšanem postopku, 
skupaj z naslednjimi sklepi: 
• Sklepom o sprejetju Načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ajdovščina za leto 
2023 in 2024,  
• Sklepom o višini enkratne denarne pomoči ob rojstvu ali posvojitvi otroka za leto 2023.  
• Sklepom o določitvi najemnine za javno infrastrukturo za leto 2023. 
Odlok o proračunu Občine Ajdovščina za leto 2023 je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št. 89/22. 



 

 
5. Proračun Občine Ajdovščina za leto 2024 

Občinski svet je sprejel Proračun Občine Ajdovščina za leto 2024 po skrajšanem postopku. 
Odlok o proračunu Občine Ajdovščina za leto 2024 je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št. 89/22. 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Ajdovščina 

Občinski svet je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Ajdovščina po 
skrajšanem postopku. Odlok je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št.96/22. 

7. Odlok o predkupni pravici Občine Ajdovščina 
Občinski svet je sprejel Odlok o predkupni pravici Občine Ajdovščina po skrajšanem postopku. 
Odlok je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št.96/22. 

8. Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Ajdovščina 
Občinski svet je sprejel Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Ajdovščina po 
skrajšanem postopku. Odlok je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št.96/22. 

9. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Dobravlje 

Občinski svet je sprejel Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Dobravlje po skrajšanem postopku. Odlok je bil  objavljen 
v Uradnem listu RS, št.96/22. 

10. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Col 
Občinski svet je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Col po skrajšanem postopku. Odlok je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št.96/22. 

11. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otlica 
Občinski svet je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Otlica po skrajšanem postopku. Odlok je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št.96/22. 

12. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Otroški vrtec Ajdovščina 
Občinski svet je sprejel Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Otroški vrtec 
Ajdovščina v prvi obravnavi. 

13. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Vinka 
Vodopivca Ajdovščina 

Občinski svet je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena 
šola Vinka Vodopivca Ajdovščina v prvi obravnavi. 

14. Sklep o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega vrtca Ajdovščina 2022/23 
Občinski svet je sprejel Sklep o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega vrtca 
Ajdovščina 2022/23. 



 
15. Soglasje k razporeditvi presežka Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 

Občinski svet je sprejel Sklep, s katerim je podal soglasje k razporeditvi presežka za Osnovno šolo Danila 
Lokarja Ajdovščina, ter razveljavil sklep, ki ga je sprejel na 27. redni seji 24. 3. 2022. 
 

16. Redna delovna uspešnost ravnateljev  
Občinski svet je sprejel sklepe o redni delovni uspešnosti ravnateljev in sicer: 
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja/ice OŠ Col - 2020,  
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja/ice OŠ Col - 2021,  
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice OŠ Danila Lokarja 
Ajdovščina - 2020,  
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice OŠ Danila Lokarja 
Ajdovščina - 2021,  
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice OŠ Dobravlje - 2020, 
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice OŠ Dobravlje - 2021, 
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja OŠ Otlica - 2020,  
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja OŠ Otlica - 2021,  
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljica OŠ Šturje - 2020,  
• Soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljica OŠ Šturje – 2021. 
 

17. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2022 
Občinski svet je sprejel Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 
2022. Sklep je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št. 89/22. 

18. Sklep o cenah javne snage ter vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenic 
Občinski svet je sprejel Sklep o cenah javne snage ter vzdrževanja občinskih cest, ulic, 
parkirišč, parkov in zelenic. Sklep je pričel veljati s 1. 7. 2022. 

19. Sklep o potrditvi cenika uporabe tržnih prostorov in sejmišča ter najema stojnic 
Občinski svet je sprejel Sklep o potrditvi cenika uporabe tržnih prostorov in sejmišča ter najema 
stojnic. Sklep je bil  objavljen v Uradnem listu RS, št. 89/22, in se uporablja od 1.9.2022 dalje. 

20. Sklep o odvzemu statusa javno dobro 
Občinski svet je sprejel Sklep o odvzemu statusa javno dobro na nepremičninah: 
• Parc. št. 1488/11, k.o. 2385 Gojače, v delu, ter  
• Parc. št. 1547/7 in 3034/4, k.o. 2381 Lokavec,  v celoti. 
 

21. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Občinski svet je sprejel štiri Sklepe in sicer: 

- Imenovanje nadomestnega člana – predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Osnovne šole 
Otlica, 

- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda Ljudske univerza Ajdovščina, 
- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja in pacientov v svet zavoda Lekarne Ajdovščina, 



- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja in uporabnikov v svet zavoda Lavričeve knjižnice 
Ajdovščina. 
 

 
                      Mojca Remškar Planinc, l. r., 
 direktorica občinske uprave 
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